
 

 

 
Malmö stad 
Fritidsnämnden 

 Protokollsutdrag 
 
 
 
Sammanträdestid 2022-08-25 kl 08:30-10:00 

Plats Amiralsgatan 20 

Utses att justera Tony Rahm (M) 

Justeringen 2022-09-01  
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Underskrifter Sekreterare 
  Dzemal Imsirovic 

 
 
 Ordförande 
  Eva Bertz (L)  

 
 
 Justerande 
  Tony Rahm (M)  
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Beslutande ledamöter 
Eva Christina Bertz (L) (Ordförande) 
Sven-Erik Rasmusson (S) (Vice ordförande) 
Tony Rahm (M) (Andre vice ordförande) 
Annika Stark (S) 
Asterios Bratanis (S) 
Carlos Gonzalez Ramos (V) 
Elisabet Landrup (M) 
Anders Olin (SD) 
Ola Johansson (SD) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Dündar Güngör (S) 
Madeleine Lindholm (S) 
Aida Vizlin Hoti (MP) 
Ulrika Williamsson (V) 
Danica Srnic (M) 
Titti Sjölin (M) 
Robert Gunnar Olov Nilsson (SD) 
Evert Rydell (SD) 
 
Övriga närvarande 
Johan Hermansson (Fritidsdirektör) 
Dzemal Imsirovic (Sekreterare) 
Linda Hugo (Kommunal) 
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§ 115 

FRI-2022-1512 

Lokalbehovsplan 2023-2032 
 
 

Sammanfattning 
Fritidsnämndens lokalbehovsplan utgör grunden för nämndens lokalutvecklingsarbete. 
Planen uppdateras årligen och beskriver nämndens övergripande lokalbehov, idag och 
framåt. I planen beskrivs nyttjandet av befintliga lokaler och vilka pågående lokalprojekt 
nämnden har. Lokal-behovsplanen utgör ett underlag dels för den egna verksamheten dels 
för stadens samlade lokalförsörjningsarbete. Fritidsnämndens uppdrag och mål ligger till 
grund för fritidsnämndens behov av lokaler och uteytor och lokalbehovsplanen är av 
särskild vikt för nämndens måluppfyllnad. 
 
Beslut 
Fritidsnämnden godkänner Lokalbehovsplan 2023-2032 

Reservationer och särskilda yttranden 
  
Tony Rahm (M) inkommer med ett särskilt yttrande. 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse fritidsnämnden 220825 
• Lokalbehovsplan 2023-2032 efter AU 
• Fritidsnämndens objektsförteckning 2022 

 
 

 

33



 

     
 
 
 
 
 
Fritidsnämnden 2022-08-25 
Ärende: 5 
Ang: Lokalbehovsplan 2023-2032 
 
För det första vill vi säga att planen innehåller många viktiga delar och tar upp viktiga 
investeringar. Dock vill vi förtydliga tre saker. Det första är isytor. Visserligen tillsätts en 
utredning på området med det är för sent och för lite. Vi måste ha en plan redan nu på hur vi ska 
ersätta och utöka dagens isytor. Behovet och efterfrågan är stor och vissa isytor kan inte drivas 
året runt då både ekonomiska och miljömässiga aspekter kraftigt talar emot detta. Malmö som vill 
vara en attraktiv kommun för både föreningsliv och event måste bygga ut isytorna.  
 
Det andra området är där ser vi på med bekymmer är avsaknaden av idrottsytor i våra 
utbyggnadsområden. Idén om förtätning av staden har gått så långt att de barn som idag flyttar in 
i våra utbyggnadsområden inte kan garanteras spontan- och idrottsytor. Detta är väldigt sorgligt 
då vi vet vilka effekter detta kan få på både skolresultat och folkhälsa. Att man fortsätter bygga 
och expandera utan att ta hänsyn till ytor för barn och unga är inte att ta ansvar.  
 
Den tredje saken handlar om hur lokalbehoven ska infrias. Vi moderater har under en lång tid 
förespråkat att andra aktörer är med och investerar i byggnader och anläggningar och även sedan 
är med och driver dessa. Då låter man andra vara med och dela på investeringsbehoven och man 
ökar föreningarnas och andra aktörers möjlighet att påverka sin verksamhet. Detta görs i många 
andra kommuner och Malmö borde följa efter.  
 
 
 
 
Vice, ordf. Tony Rahm (M)   Elisabet Landrup (M)  
 
 
Med instämmande av 
 
 
 
Danica Srnic (M)    Titti Sjölin (M)  
 

Särskilt yttrande 

44



 
     
 

55


	__Srvwinplatp1_PlatinaFiles$_Active_41_41235c3b-ba35-4d76-8b96-141ca0b2993c
	75497c1d-adc0-4d0b-ae68-92707ec34cc9
	Protokollsutdrag
	FRI-2022-1512
	Lokalbehovsplan 2023-2032
	Sammanfattning
	Beslut

	Reservationer och särskilda yttranden
	Beslutsunderlag



	93c892a0-c507-4b27-8ff8-e465cd51cc82


